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Skolen i Midten, Nørremarksvej 1, 8783 Hornsyld, 79833100 

Skolebestyrelsesmøde   
 

Mødedato 

18.09.2024 

Mødested/lokale 

SIM -  

Mødet påbegyndt kl. 

17.00 

Mødet afsluttet senest kl. 

19.00 

Deltagere  

Skolebestyrelsen                   Fraværende: Helene + elevrødder 

  

 

Emne – (ansvarlig) Referat  

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Godkendt 

2. Valg af ordstyrer 

 

Birgitte 

3. Elevrådet netop nu 

(10 min.) 

 

Der er valgt formand og næstformand for elevrådet, men de 

havde ikke mulighed for at deltage i dag. De to valgte er 

også uddannet som undervisningsmiljørepræsentanter.  

 

4. Forretningsorden gennemgås 

og revideres. 

(10 min.) 

Se bilag 

 

Birgitte, Troels 

 

Forretningsordenen revideret.  

5. Opstart skoleåret 24-25 

(5 min.) 

 

Line, Troels 

 

Vi er kommet rigtig godt i gang. En skøn gruppe elever er 

startet i 7.klasse, og ændringer i klassesammensætning på 

både 8. og 9.årgang er gået godt.  

Der er ansat en ny lærer, som starter 1.oktober – det glæder 

vi os til ☺  

6. Evaluering klassesammen-

lægning, herunder revidering 

princip 

(10 min.) 

Se bilag 

 

Line, Troels 

Vi følger princippet, når vi sammenlægger klasser. I dette 

skoleår har vi måttet lave en klasse med udelukkende drenge, 

men det har været en velovervejet beslutning.  

 

Princippet for klassesammenlægning er revideret.  

7. Høringssvar budget 2025, i 

høring fra den 9. til 20. sep-

tember 2024 

(15 min.) 

Se bilag, eftersendes. 

 

Troels 

 

Høringssvar udarbejdet. Det indsendes og vedlægges dette 

referat som bilag.  
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8. Bestyrelsesmedlemmer på 

besøg på SIM? 

(10. min) 

 

Birgitte, Troels 

 

Troels og Birgitte foreslår, at alle bestyrelsesmedlemmer 

kommer på besøg i skoletiden i nogle timer. Der ønskes en 

drøftelse og beslutning om dette. 

 

Bestyrelsen bakker op om initiativet og synes, at det er spæn-

dende. Det aftales derfor, at ideen præsenteres for lærerne på 

næste personalemøde den 9.oktober 2024. Derefter er det 

igen et punkt på bestyrelsesmøde.  

 

9. Årshjul suppleres og konfir-

meres 

(10 min.) 

Se bilag 

 

Troels 

Troels oplistede de relevante punkter fra Folkeskoleforliget, 

som vi skal have sat på årshjulet.  

 

Ønske om at få sat trivselsmålinger og faglige resultater på 

årshjulet.  

 

Præsentation af udviklingsplanen sættes på oktobermødet. 

 

Beslutning: årshjulet opdateres og udsendes sammen med re-

feratet. Tanja tager kontakt til ”Skole og forældre”. 

10. Eventuelt 

 

På forældremøderne er forældrene blevet opmærksomme på, 

at det måske kan være svært at overholde mobilpolitikken, 

fordi den skal bruges som betalingsmiddel i kantinen i løbet 

af dagen. Det kan opleves, at nogle forældre ikke altid bak-

ker op om vores mobilpolitik. 

Bestyrelsen skriver ud til alle forældre, at det er dem, der har 

truffet beslutning om mobilpolitikken, og de appellerer til 

opbakning fra alle hjem.  

 

Spørgsmål til, om klasser/forældre kan låne skolen – og det 

kan de selvfølgelig! Kenneth skal kontaktes, og det skal afta-

les tre uger i forvejen.  

 
 

 


